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Styrelsemöte 2021-08-25 Protokoll nr 03 

Plats: Östra Husby bygdegård 

 

 

 

Närvarande: Magnus Arnoldson, Lars Andersson, Agneta Carlberg, 

Gunilla Nensén-Johansson , Kristina Kufver Jakobsson och 

P-O Nyholm, Ove Brusman 

Frånvarande: Paul Finér 

 

 

§ 1 Mötet öppnas 

Ordförande Magnus Arnoldson hälsade välkommen och förklarade mötet 

öppnat.  

 

§ 2 Godkännande av dagordning 

Dagordningen fastställdes.  

 

§ 3 Föregående protokoll. 

 Protokollen från 2021-03-03 och 2021-06-30 godkändes och lades till 

handlingarna.   

 

§ 4 Val av protokolljusterare  

 Till protokolljusterare valdes P-O Nyholm.  

 

§ 5 Medlemsläget 

 Antal medlemmar är 357. Samtliga har betalt medlemsavgiften. Två nya 

medlemmar är på väg in.  

 

§ 6 Ekonomi  

 Resultatet är 21 000. I kassan finns 1 000 kr och på bank 43 000 kr och 

83 000 kr. 

  

§ 7 Förslag till styrelse 2021-2022  

Problemen med att hitta ledamöter till styrelsen är temporärt lösta.  

En medlem har lovat åta sig kassörsuppgiften och kommer att vara 

adjungerad redan nu och arbeta parallellt med nuvarande kassören Lars 

Andersson till ordinarie årsmöte 2022. 

En annan medlem är på gång att samla personer till en valberedning och 



leta efter någon som kan vara föreningens friskvårdskontakt. De 

styrelseledamöter som hade meddelat sin avgång till årsmötet i februari 

2021 har lovat sitta kvar till årsmötet 2022.  Övriga stannar för omval till 

2023. 

 

§ 8  Årsmöteshandlingar och program för 50 deltagare 

 Coronarestriktioner gör att endast 50 personen får vistas i lokalen i Östra 

Husby bygdegård.  

Att genomföra årsmötet per capsulam så att alla skriftligen kan lämna sin 

röst bedömdes för dyrt och arbetskrävande med alla handlingar som måste 

skickas ut till samtliga medlemmar med frankerade svarskuvert och 

efterföljande räknande och sammanställning av svaren. 

Beslutades att genomföra mötet med begränsat antal deltagare och 

obligatorisk föranmälan till Gunilla och Lars. Ingen förtäring kommer att 

serveras. Underhållningen blir digital på storbildsskärm. 

Alla handlingar (kallelse, resultat- och balansräkning, budget, 

revisionsberättelse) skickas ut via epost till dem som har sådan, övriga får 

via post. 

 

§ 9 Yoga, Priffe, gympa – samma avtal? 

 Beslutades att föreningen betalar hyran för de aktiviter som äger rum i 

bygdegården. Yogan har redan börjat, priffe (under ledning av Rune 

Botvidsson) och gympa (med Carina från Tjejernas Athena) är på gång att 

starta. Bridgen är troligen som tidigare på Träffpunkten och boulen är 

utomhus. 

Från Vuxenskolan ska vi få betalt retroaktivt för deltagare i aktiviteter 

men ännu har inga pengar kommit trots att Magnus skickat in ansökan i 

tid. 

 

§ 10 Månadsmöten 

 Tills vidare ställs månadsmötena in. 

 

§ 11 Övriga frågor 

 Inga bussresor planeras att genomföras. Gemensamma studiebesök och 

resor kan eventuellt genomföras med transporter i egna bilar 

 

 

§ 10 Avslutning och nästa möte  
Ordföranden Magnus Arnoldson tackade de närvarande för visat intresse 

och förklarade mötet avslutat. 

 

 

  



Nästa möte är årsmötet som äger rum onsdagen den 22 september 2021, kl. 

14.00  i Östra Husby Bygdegård. 

  

 

 

 

Vid protokollet: ___________________  

 Kristina Kufver Jakobsson 

 

 

Justerat:______________________ ________________________ 

 Magnus Arnoldson P-O Nyholm 


